
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, е-таН: 1пю@5оПасоипс11.Ь§, Ипр://\м\л/\л/.5о(часо11па1.Ье

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №50

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 23.06.2021г. от 13:30 часа

Днес, 23.06.2021г. се проведе извънредно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.

Общо гласували: 
в т.ч.:

9

За 9

Против няма

Въздържали се няма

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 9 гласа “за”.

По т. 1 от дневния ред:

Доклад вх. № СОА21-ВК66-5862/21.06.21 г. относно: Отпускане на средства за ремонт и 
поддръжка на знакови исторически обекти на територията на гр. София е вносител 
Йорданка Фандъкова — кмет на Столична община

Г-жа М. Едрева: Св. Пимен Зографски - 2-ри етап от подкрепа за единствения район 
единствен район без изграден храм на БПЦ

Г-н В. Калановски подкрепя доклада, но счита, че може да бъде разширен списъка с 
обекти за реставрация; да се промени отпускане на средства за ремонт и поддръжка за 
знакови “духовни” (...) на територията на град София (вместо “исторически”)

Г-жа М. Едрева добави, че всички обекти се включват по това време на годината.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:



Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, с измененията, 
съгласно писмо с вх. № СОА21-ВК66-5862/1/23.06.2021г., както следва:
В проекта за решение:
- думите "...знакови исторически обекти..." да се заменят със "... знакови исторически и 
духовни средища..."

Общо гласували:
в т.ч.: 9

За 9

Против няма

Въздържали се няма

По т. 2 от дневния ред:

Доклад вх. № СОА21-ВК08-5622/7/22.06.21 г. относно: Връщане за ново обсъждане на 
Решение № 339 по Протокол № 34 от 10.06.2021г. на Столичен общински съвет, на 
основание чл. 45, ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 
с вносител Йорданка Фандъкова — кмет на Столична община

кмет р-н Триадица - Божилов и д-р дирекция Образование

Г-жа М. Минчева запозна с решение от последната сесия на СОС за преобразуване чрез 
сливане на ДГ 129 и ДГ 40 в р-н Триадица. На 15 юни депозирана жалба от родители от 
129 ДГ, на 18 юни лично г-жа Фандъкова е провела среща с представители на родителите 
ДГ 129 и има депозирани 150 подписа. Във връзка с това, г-жа Фандъкова внася доклада 
за повторно разглеждане, няма факти по целесъобразност за извършване на сливането на 
двете ДГ.

Г-н Д. Божилов подкрепя доклада. Той също е имал среща с всички родители 
конституирани около становището, че не желаят вливане на ДГ 129. И района и общината 
подкрепят целения правен резултат на доклада. По отношение на процедурата, съгласно 
законови изисквания и твърденията на родителите заключва, че тези действия не са били 
достатъчни. Решението на СОС трябва да бъде ревизирано и за това на първо време 
трябва да бъде отменено.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

9

За 9

Против няма

Въздържали се няма



Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Изготвил: ,
Костанца Иванова 
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